



DR. DANIEL RAMJATTAN
Classical Guitar
Guitare classique

DEVELOPING ARTIST STREAM
VOLET ARTISTES EN DÉVELOPPEMENT

Dr. Daniel Ramjattan’s diverse career has taken him to perform in venues in Austria, Italy, Canada, the USA, Trinidad and Tobago, and Japan. He has created many new works and won prestigious awards at provincial and national competitions.

His first studio album, “Inspirations: New Works for Solo Guitar”, features his interpretations of six brilliant works by Canadian composers, including three world premieres. CBC Radio’s Paolo Pietropaolo featured the album as his Record of the Week in March 2022, and WholeNote magazine described his playing as “magnificently pure”.

Inspired by his Buddhist practice and passion for performance psychology and mental health, Daniel’s Doctor of Musical Arts thesis focused on musical performance anxiety in classical guitarists. This has led him to lecture and consult on the subject at leading academic institutions in Canada, including McGill and the University of Toronto, as well as in the West Indies and California.



La carrière diversifiée du Dr. Daniel Ramjattan l’a conduit à se produire dans des lieux en Autriche, en Italie, ainsi que dans divers endroits au Canada, aux États-Unis, à Trinité-et-Tobago et au Japon. Il a créé de nombreuses œuvres nouvelles et a remporté des prix prestigieux lors de compétitions provinciales et nationales.

Son premier album studio, “Inspirations : Nouvelles œuvres pour guitare solo”, met en avant ses interprétations de six œuvres brillantes de compositeurs canadiens, dont trois premières mondiales. Paolo Pietropaolo de CBC Radio a présenté l’album comme son Disque de la Semaine en mars 2022, et le magazine WholeNote a décrit son jeu comme étant “magnifiquement pur”.

Inspiré par sa pratique bouddhiste et sa passion pour la psychologie de la performance et la santé mentale, la thèse de doctorat en arts musicaux de Daniel s’est concentrée sur l’anxiété liée à la performance musicale chez les guitaristes classiques. Cela l’a conduit à donner des conférences et des conseils sur ce sujet dans les principales institutions académiques du Canada, notamment à McGill et à l’Université de Toronto, ainsi qu’aux Antilles et en Californie.